
                                             

 

 

 

 

 

Beste Buurtgenoten, 

 

 

Bij deze nodigen wij u graag uit om onze 

bedrijfsontwikkelingsplannen aan jullie te presenteren, en om hier 

verder met jullie over te praten. 

 

De koffie staat klaar op woensdag 30 april op ons kantoor aan de 

Boompjesweg 1a. 

 

We willen graag om 19:30 uur beginnen. 

 

Tot dan!! 

 

Met vriendelijke groet, 

Albert en Ineke de Bruyn- Geene 

Tel. 0485-478669 

 

Bent u verhinderd, wilt u dan zo vriendelijk zijn om ons per mail hierover te informeren via: 

geene.landhorst@gmail.com 

 

 



 

 

Verslag dialoog met omgeving 

 

Datum: 7 mei 2014  

Betreft: Bijeenkomst met buren over toekomstplannen bedrijf 

 

 

Werkwijze:  

In een straal van ruim 500 meter rondom het bedrijf zijn buren persoonlijk uitgenodigd om 30 april jl. op 

het bedrijf te komen en kennis te maken met de plannen van het bedrijf.  

 

Aanwezig: 

In de bijgevoegde presentielijst de namen van de bewoners die aanwezig waren.  

 

Programma: 

De volgende punten zijn besproken: 

• Bedrijf 

• Huidige opzet 

• Toekomstige opzet 

• Emissies 

• Geurbelasting  

 

Ineke de Bruyn-Geene heeft namens de ondernemers (Ineke, haar man en vader) het plan toegelicht 

waarna en tijdens de presentatie de aanwezige werden uitgenodigd om vragen te stellen en 

opmerkingen te plaatsen bij de plannen. 

 

De volgende opmerkingen/vragen werden gesteld: 

• Waarom stallen geplaatst in breedte en niet in lengte ten opzichte van de Boompjesweg: Plaatsing 

heeft naast een praktische reden (loopafstanden, voerafstanden) ook voor wat betreft uitstraling 

vanuit de Noordstraat de voorkeur. Vraag was daarmee duidelijk beantwoord en verder geen 

probleem. 

• Beplanting wordt ook aangelegd en onderhouden. Dit wordt overigens in een overeenkomst met 

de gemeente ook vastgelegd. 

• Er is discussie of de omgeving nu een urgentiegebied is vanwege fijnstof of niet. De gemeente 

heeft aangegeven dat de urgentiegebieden vanuit de verordening ruimte 2014 nog niet 

vastgesteld zijn. We hebben het nagekeken en het is de bedoeling dat gemeentes voor de zomer 

gebieden aandragen waar geur, hoeveelheid fijnstof of kwaliteitsbeleving van omgeving 

ondermaats is. Het is niet te verwachten dat de omgeving van het bedrijf als urgentiegebied wordt 

aangemerkt. Daarnaast zijn er vanuit de overheid gebieden aangewezen waar fijnstofproblematiek 

veehouderij speelt. Hiervoor worden extra subsidies voor luchtwassers toegekend. Deze gebieden 

liggen in de gemeente Asten, Deuren, Barneveld, Ede, Renswoude en Scherpenzeel.  

• Hoe zit het met de fijn stof uitstoot van het bedrijf in de verschillende fases. De verwachte uitstoot 

in de verschillende fases: 

- Huidig:  62 gram/uur 



 

 

- Fase 1: 30 gram/uur 

- Fase 2: 24 gram/uur 

• Klef 1A 6,3 geurbelasting hoe zit dit. Ik heb dit nagekeken en hier stond i.d.d. een verkeerd getal. 

De belasting op Klef 1A is 1,2 in plaats van 6,3 OU/m³.  

• Er is discussie over het aantal adressen dat in de geurberekening zit. Bij aanvraag worden deze 

nog een keer secuur gecontroleerd. Alleen de bepalende adressen zitten in de berekening dus 

niet alle adressen. Ook de voormalige veehouderijen die na maart 2000 gestopt zijn zitten niet in 

de berekening. 

• Er is een vraag of bij de beoordeling van de geurbelasting op woningen ook de diverse andere 

bedrijfsontwikkelingen worden meegenomen. Bij de aanvraag zit een zogenaamde 

gebiedsgeurberekening waarin de bedrijven in de omgeving die geuruitstoten en de woningen in 

de omgeving worden meegenomen. De systematiek is wettelijk vastgelegd. Alleen vergunde 

rechten worden meegenomen en gemeente voert deze berekening uit. 

• De avond wordt door omwonende en ondernemers als positief ervaren. Regelmatig contact buren 

en bedrijf is door ondernemers aan buren aangeboden als er behoefte is.  

 

 

Ineke de Bruyn-Geene 

 

  


